
Utökat stöd till avdelningarna från förbundet 

 

Avdelningarna uttrycker en avsaknad av kommunikationskanal mellan förbundet och 

avdelningarna. Motsvarande den lösning som förbundsstyrelsens ersättare har idag med 

information från hållna förbundsstyrelsemöten.  

Vi har efterfrågat ett utökat stöd från ombudsman under flera års tid. Vi är en avdelning med 

en komplex verksamhet och arbetsgivare. Vi anser att fördelningen mellan ombudsmän och 

hur många avdelningar respektive ombudsman har är inte hållbar varken för oss avdelningar 

eller för ombudsmännen.  

Ett steg i att frigöra tid och resurs är att se över delegationsordningen vilka ärendetyper som 

kan hanteras på olika nivåer. 

ST inom Polisen 

ST inom SiS 

ST inom Migrationsverket 

yrkar på att kongressen prövar vardera att-sats var och en för sig. 

att  Förbundsstyrelsen startar ett digitalt mötes forum där representanter från 

avdelningar får möjlighet till bättre information/kommunikation i syfte att stärka 

förhållandet mellan avdelningarna och förbundsstyrelsen.  

att  Förbundsstyrelsen ser över fördelningen av de ombudsmän som företräder 

avdelningarna 

att  Förbundet ger utökad delegation i lokala kollektivavtal på arbetsplatsen till 

avdelningarna för att driva § 14 ärenden. 

 

 


